
Møtereferat fra Styringsgruppa i Utviklingsprosessen 23.02.22 

Tilstede: Marit, Kasper, Inga-Lill, Elin, Toril, Knut, Cecilie, Amund og Randi. Erling i deler av møtet. 

Irene og Liv Unni pr Teams. 

 

Informasjon fra Randi ang ståa pr d.d: 

Pav 3 er klar for innflytting 

Furumoen er godt i rute med pakking og forberedelser. Benevnelsen etter innflytting vil være: 

«Paviljong 3 Oppistu» i dagligtale og «Furumoen» i Cosdoc -må endres i Cosdoc, Elin varsler Øyvind. 

Kort referat fra Lagerplass-møte 18.02.22 

Kort referat fra arbeidsgruppemøte for Lederne 18.02.22 

Bygging 3.etg; anbud legges ut i midten av mars. Håper byggestart i mai, ca 12 mnd byggetid 

Bygging Helsestasjonen; vedtatt i kommunestyret i går, 14,3 mill. Håper byggestart i vår og ferdig 

innen nyttår. 

Ros fra gruppa til de ansatte på Furumoen i forbindelse med flytteprosessen! 

Ingen henvendelser til noen i gruppa ang flyttingen, annet enn et par avtaler om visning av 

rom/innflytting 

Planlegger å lage «kafè» på pauserommet på Skjermet avd innflyttingsdagen. Pasientene flyttes fra 

Furumoen etter frokost. Randi bestiller bakst fra kjøkkenet på Tjønnmosenteret 

Planlegger loppemarked på Furumoen mot sommeren. En del ting fra lagrene på Tjønnmosenteret vil 

bli kjørt dit. Randi undersøker brukt-priser på større ting. 

Hva Furumoen skal brukes til videre er ikke bestemt. Orientering fra Erling ang muligheter. Det ser ut 

til å være god fleksibilitet ift ombygging/gjenbruk. Skal opp til politisk behandling. 

Orientering fra Irene ang arbeidet i politisk utvalg for pleie, omsorg, helse og sosial 

Diskusjon rundt Justert scenario 4 i Rapport Fremtidig tjenestestruktur i Helse- og omsorgssektoren 

 

Neste møte: 16.03.22 

 

 

Ref: Randi 

 


